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PROTOKOLL FRÅN SAMMANTRÄDE NR 9 1982 11 01 MED DJURGÅRDENS IF:S 
ÖVERSTYRELSE

Närvarande: Bengt Broberg, ordf.
Henrik Bromfält, sekr.
Reine Gustavsson
Berth Sundin
Hans Heligvist 
Matts Wassdahl 

Sture Danielsson
Bengt Lindbergh 
Bertil Pettersson

§ 1

Ordföranden Bengt Broberg hälsade de närvarande välkomna och 
förklarade sammanträdet öppnat.

§ 2

Dagordningen godkändes.

§ 3
Protokoll från sammanträdet 1982-09-07 godkändes.

§ 4

Bengt Broberg raoporterade om försöken att hitta sponsorer åt 
bobsleigh-sektionens Carl Erik Eriksson. Beslöts att i avvaktan 
på att sponsorpengarna betalas ut, tillfälligt låna ut 30 000 kr 
åt bobsleighsektionen för inköp av två kälkar.

§ 5

Rapporterades att skuldräkningen i PK-banken återkallats.

§ 6.

Meddelades att preliminärbokslut och likviditetsbudget skall göras 
för fotbolls- och ishockeysektionerna samt ÖS, så snart intäkterna 
från kvalmatchen AIK -DIF redovisats.

§ 7

Rapporterades att Åke Sand, Reine Gustavsson, Henrik Bromfält
Sture Danielsson och Lennart Öberg varit närvarande vid Karl Liliequists 
begravning. Åke Sand hade därvid hållit ett minnestal.



rån AU 1 fanns inget att redovisa.

§ 9

AU 2 rapporterade från arbetet med nästa nummer av tidningen Djurgården varvid 
bl a följande kunde noteras.

- uppdrogs åt Reine Gustavsson att skriva tidningens ledare.
- Med anledning av svårigheterna att jaga annonsörer uppdrogs åt Berth Sundin 

att undersöka möljligheterna att låta någon ishockeyspelare (ex.vis 
Tomas Eriksson) vara annonsackvisitör.

- Beträffande presumtiva annonsörer åtog sig Hans Holmberg och Reine Gustavsson 
att kontakta Rudolf Walldén resp. Henry Holmberg för att undersöka deras 
möjligheter att bidraga med annonser.
Beträffande värvningskampanjen noterades att den hittills givit drygt 220 
nya medlemmar.

§ 10

Matts Wassdahl rapporterade om diskussioner med systembolaget om en "spola 
kröken" kampanj med DIF. En sådan kampanj kräver dock att samtliga sektioner 
ställer upp på träningar, tävlingar, kurser m.m gör antialkoholpropaganda. 
Uppdrogs åt Matts att undersöka saken vidare och sedan komma med förslag 
om DIF bör acceptera eller ej.

§ 11

Matts Wassdahl informerade vidare om en 24-timmars skidtävling (stafett) som 
skall arrangeras på Stora Skuggan i vinter och där DIF skall vara en av 
arrangörerna.

§ 12

Bengt Broberg informerade om att förslag till avtal mellan elitserieföreningen 
och ishockeyförbundet ang. reklam radio- och TV-intäkter, souvenirförsäljning 
m.m. Beslöts att godkänna avtalet, samt att elitserieföreningen ekonomiska 
årsrapport i fortsättningen skall redovisas i överstyrelsen.

§ 13

Några f.d. styrelsemedlemmar i orienterings-sektionen har ansökt om att få 
sätta igång sektionen igen (i första ihand som kamrat förening). Beslöts 
att svara att överstyrelsen är positiv till försöket men att den idrottsliga 
målsättningen först måste redovisas. Endast en seriös idrottslig målsättning 
kan accepteras.

§ 14

Bengt Broberg rapporterade från fotbolls-sektionens senaste styrelsemöte. 
Beslöts med anledning av fotbollens förestående årsmöte att Bengt Broberg 
Reine Gustavsson, Berth Sundin och Hans Hellqvist skall träffa fotbollens 
Bo Andersson och Hans Backe för en diskussion om fotbollssektionens framtid.



Meddelades att AIK bjudit in Djurgårdens och Hammarbys överstyrelse 
på en middag för att diskutera ev. gemensamma problem.

§ 16

Rapporterades att Lill Einar Olsson erbjudit sig att skänka hela sin 
prissamling till DIF. Bengt Broberg åtog sig att införskaffa prisskåp 
att förvara priserna i.

§ 17

Rapporterades vidare att Karl Liliequists DIF material kommer att 
överlämnas till föreningen genom Lennart Öberg.

§ 18

Stadsarkivet som numera sköter DIF:s arkiv har skrivit och tackat för 
brottningssektionens protokoll från 20-talet och fram till nu-tid.

§ 19

Uppdrogs åt Reine Gustavsson att undersöka möjligheterna att sälja 
föreningens guldmynt (osåld lokalmynt).

§ 20

Beslöts att nästa sammanträde skall äga rum tisdagen den 7 december, 
klockan 17.30 på Stadion.

§ 21

Bengt Broberg meddelade att ishockey-laget infört ett besöksförbud i 
omklädningsrummet 1 1/2 timme före match och 5-10 minuter efter match 
för att bättre kunna koncentrera sig. Besöksförbud gäller alla (även 
ÖS-ledamöter) utom spelartrupp, coach, massör osv.

Stockholm 1982-11-10

Henrik Bromfält

Justeras


